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Vážení spoluobčané,

sradostívstupujemekVámdomůs čerstvýmzpravodajemZDR0],Jelikožlednovéčíslozdůvodupandemieacelkovéhouzavřeníspolečen-
ského Života nevyšlo, jde o první letošní vydání, Bylo by tedy slušné Vám za celou redakční radu popřát do letošního roku pevné zdraví, a al
narŮstajícíjarní počasí postupně zažene všechny viry a přinese nám všem pohodu a dobrou náladu do života, Jelikož se nám v době uzávěrky
tohoto ZDROJE protiepidemická opatření nerozvolnila, je toto číslo obsahově chudé, ale nechtěli jsme Vás připravit i o další vydání Vašeho
zpravodaje. Proto náročnější čtenáře prosíme o shovívavost.

Vaše redakční rada ZDROlE,

Slovo místostarosty
Ptoě pIatíme za uodné a stočné nyníuíc?

Je to prosté: protože došlo k realizaci podtlakové kanalizace a napojení

obcí Čestice a 0lešnice na zrekonstruovanou. čističku odpadních vod

v Častolovicích, To, na co jsme s panem starostou již přes šest let mar-

ně upozorňovali, coby zástupci v DSO 0becnívoda, informovali o tomto

nebezpečí naše zastupitelky a zastupitele, jste nyní poznali reálně při

fakturaci, Projekt, započatý již asi před 11 lety původně za pár desítek

milionů korun, byl nakonec uskutečněn za částku 143 milionů Kč|

Nyníse na nás budou hromadit vaše oprávněné dotazy, jako ten nedáv-

ný telefonický od občana pana Š,: ,Pane Tichý co znamená to zvýšení
ceny, proč?'Sděliljsem mu důvod.,,Ale to vás lidi nebudou mít rádi|"

pokračoval. Opět můj souhlas, že to tak bude. ,Takže my doplácíme

na jejich kanalizaci?" rozve-

dl hovor dále. Moje odpověd':

,,Ano, k tomu nás bohužel člen-

ství v tomto sdružení zavazuje."

Pan Š. uzavřel: ,Tak to je ten

spolek úplně k ničemu!" Sou-

hlas, Naprosto správně tímto

občanem vyjádřeno!

Moje poznámky nazávér:

l) Naprosto nechápu, jak

naši předchůdci ve vedení

městyse mohli souhlasit
(a nezabránit) s realizací

této megalomanské stavby,

když příklad jiného řešení

soustavou kořenových je-

zírek je funkční a uýrazné

méně nákladný u jiného

člena DSO 0becní voda

v obci Hřibiny-Ledská.

2) Naprosto nechápu smy-

sluplnost a lehkovážnost

vynaložených finančních

prostředků státu bez hledáníjednodušších, méně finančně nároč-

ných řešení odkanalizování obcí Čestice a 0lešnice,

3) Naprosto nechápu, jak naši předchůdci ve vedení městyse mohli

schválit absolutně nevýhodné stanovy DSO 0becní voda pro nej-

většího člena sdružení městys Častolovice, a to co do objemu ma-
jetku i počtu obyvatel,

Solidarita v přerozdělování financí vygenerovaných spotřebou vody
častolovickými občany ve prospěch obcí Čestice a 0lešnice je u kon-

ce! Boj za ochranu našich zájmů, zájmů vás, občanů Často|ovic, však
nekončí.,, I

Bc, Míloš Tichý - místostarosta
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